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Valpovo, 30. siječnja 2018. godine 

 

Z A P I S N IK 

 

8. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 30. siječnja 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:05 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Jozo Bogdanović, Zdravko Ćorić, Dubravko 

Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Dejan 

Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković, Tihomir Tomić, Ljiljana Šimić, Miroslav Šmit,  

Igor Uranjek, Željko Varžić i Leon Žulj.  

 

Ne nazočni vijećnici: Zoran Pepić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Đuro Glavaš, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Zora Pavić, 

pročelnica Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Dalibor Bošnjaković, v.d. 

pročelnika Službe za financije i proračun, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Željko Harkanovac, direktor tvrtke Urbanizam d.o.o., Svjetlana Cvenić, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Maza“ Valpovo, Stjepan Koški, zapovjednik VZG Valpovo 

Milutin Narančić, Vjekoslav Šimić, Davor Runje, novinar HRV-a, Lidija Aničić, novinarka 

Glasa Slavonije, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 15 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik predlaže da točka 3. dnevnog reda bude točka 12. dnevnog reda, 

budući je predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik tako zamolio, jer dolazi oko 18:00 sati. 

Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

  1. Usvajanje zapisnika 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

  3. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javnih usluga prikupljanja miješanog  

      komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Grada  

      Valpova i prigradskih naselja. 
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  4. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju Grada Valpova u 2018. godini. 

  5. Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području  

      Grada Valpova za razdoblje 2018.-2021. godine. 

  6. Prijedlog izmjena i dopuna Pravila o načinu i uvjetima sudjelovanja roditelja u  

      cijeni programa vrtića i jaslica u Dječjem vrtiću „Maza“ Valpovo. 

  7. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na dopunu Statuta Dječjeg  

      vrtića „Maza“ Valpovo. 

  8. Prijedlog Pravilnika o izmjeni Pravilnika o financiranju javnih potreba Grada  

      Valpova. 

  9. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018.  

      godinu. 

10. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito  

      izgrađenih zgrada u prostoru za 2018. godinu. 

11. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće  

      službenika i namještenika u Upravnim tijelima Grada Valpova. 

12. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama Statuta Grada Valpova. 

13. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 7. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 7. 

sjednice jednoglasno usvojen (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Vitomir Matoković 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, kada ste bili u obilasku prigradskih naselja, konkretno 

kod nas u Marjančacima potvrdili ste da će ove godine paralelno s Gradom ići i u prigradska 

naselja sustav odvodnje, kanalizacije iz programa Fasep, pa da nam date obrazloženje, da li 

su tim programom obuhvaćena ova naše 4 sela, kako projekti, da li su krenuli, bit će mi drago 

da to krene, jet to nam je rak rana. Drugo pitanje se odnosi na sustav sigurnosti, opet je bilo 

slijetanja s ceste jučer na onom zavoju kod Marjančaca, da se tu pristupi rješenju, tu je 

pročelnik Glavaš koji ima podatke iz policije o saobraćajnim nesrećama, a kroz komunikaciju 

da se nađe bolje prometno rješenje sa kružnim tokom, ali bi se prvo trebalo riješiti ono 

rušenje bunkera, da bude vidni kut veći. Također, kada idemo iz pravca Valpova prema 

Bizovcu, pređemo kružni tok, kqnql oko onog šumarka je obrastao, tu ne postoji znak divljač 

na cesti, a ona skroz pretrčava, pa radi sigurnosti da se postavi taj znak, a i lisica ima puno?    

 

Miroslav Šmit 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je most na Metlincima, ima tome 50-tak godina 

kako je netko inicirao da se izgradi novi most na rijeci Karašici, ne znam da li je ta inicijativa 

negdje završila u ladici, ne znam u kojoj je to fazi, pa molim gradonačelnika ako nešto zna o 

tome da nas izvijesti, ovdje su nam predsjednici VMO-a, svi koji su zainteresirani da se taj 

konačno most napravi. Što je s tim projektom, da li će to krenuti, evo uz pomoć ovih naših 

vijećnika i s vama zajedno gradonačelniče, da probate riješiti taj problem i da se krene 

konačno s izgradnjom toga mosta. Drugi problem koji isto tako tišti sve građane ne samo 

 



-  3  - 

 

Valpova je ova cesta D. Miholjac-Valpovo-Petrijevci, obilaznica Osječka, to je u jako lošem 

stanju. Isto tako cesta koja vodi od Valpova do Bizovca, vrlo je uska, vrlo nezgodna, što je s 

tim, hoće li se tko sjetiti pa konačno izasfaltirati, proširiti, evo gradonačelnik D. Miholjca, vi 

gradonačelniče, načelnik općine Petrijevci, tu ste više vi na toj relaciji pa da zajedničkim 

snagama pokušate, da li su to Hrvatske ceste ili županijske, ja ne znam, da li će se početi 

rješavati, ako nešto znate o tome možete malo prokomentirati? 

 

Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je vezano za prijelaz ceste preko obilaznice 

prema Bocanjevcima, izgradnja kružnog toka, s obzirom da nam je to sada na neki način 

najviše ugroženo čvorište, gdje je bilo više puta saobraćajnih nesreća, gdje je obilaznica 

najšira, imamo zavoj koji dolazi iz Valpova do obilaznice i obilaznica cijela je u zavoju, i 

kada se dođe i treba prijeći preko obilaznice, a na obilaznici je dozvoljena brzina 80 km/h, a 

nerijetko ljudi voze i preko 100 km/h, onda nije ni čudo što su se desile, a u budućnosti postoji 

još veća mogućnost da se dešavaju, s obzirom da je u pola bijela dana riskantno da se prijeđe 

i sa automobilom koji ima određenu mogućnost i brzinu da to prijeđe, a pješaci koji nerijetko 

idu u polje, mi smo svjedoci svi da se tim dijelom ide u njive, biciklisti i sporija vozila kao 

traktori i sl. oni su najviše ugroženi, pješački uopće ne postoji, da li smo poslali poruku 

građanima, da oni ne smiju ići na svoje njive, a izgradili smo obilaznicu i obnovili smo je. 

Ovom prigodom dajem prijedlog da Gradsko vijeće uputi jedan prijedlog sa svrhom, 

namjerom i željom da obrazloži ovo što sam ja izrekao ove razloge prema Hrvatskim cestama, 

da se što prije sagleda i izgradi na tom dijelu prometni kružni tok. Drugo pitanje je vezano 

usko, s obzirom da se nedaleko od toga čvorišta nalazi trafostanica prema Bocanjevcima, a 

da desetljećima već imaju reflektore koji bacaju svjetlo na cestu, pa u noćnim satima ljudi 

budu zaslijepljeni koji dođu na obilaznicu, a na tom dijelu i pješaci i biciklisti prelaze koji 

nisu adekvatno obilježeni niti osvjetljeni, onda znamo kolika je opasnost po te sudionike u tom 

dijelu. Već je jednom poslan zahtjev na moju inicijativu prošle godine HEP-i da riješi taj 

problem i oni su usmjerili dva reflektora, ali je još uvijek ostalo 4 koji bacaju ponovo svjetlo 

koje zaslijepi naše vozače, pa se treba uputiti ponovno njima zahtjev da oni ili promjene te 

svoje reflektore ili naprave sjenila ili ih okrenu na trafostanicu, ako ona treba da se osvijetli, 

cestu sigurno na tom dijelu ne treba, također sa strane sigurnosti prometovanja tim dijelom 

ceste? 

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja, radi se o Nardu, budući da je projekt Fasep na neki način otvorio jednu 

potpuno novu vizuru rješavanja vodnih  problema, znači i voda i kanalizacija, mene zanima, 

budući da je u tom pripremnom projektu Nard bio povezan sa Šagom, sada je trenutno Šag 

završen prošle godine, još uvijek su neki završni izvedbeni poslovi u tijeku, da li je taj projekt 

na neki način u fazi gotovosti, kada je riječ o samom projektiranju te trase, ako je, bilo bi 

potrebno da se o njemu upoznaju ljudi u Nardu, da li je odvodnja za Nard izprojektirana. 

Drugo pitanje je Društveni dom u Nardu, budući da mi je poznato jer sam sudjelovao na neki 

način i u kreiranju tih rješenja koja se tiču izglednosti toga objekta u budućnosti, znači 

projekt je kao takav kada je riječ o građevinskom dijelu i ostalim elementima dovršen i 

predan je, ja znam da su problemi oko realizacije toga da kažem podprojekta kada je riječ o 

financiranju iz sredstava EU-e, da su oni prisutni, ali me zanima da li smo se nešto odmakli 

od predaje projekta i da li je moguće očekivati rješenje toga pitanja, mislim da li smo 

napredovali u tome, jer to će biti naravno i pitanje za gradonačelnika kada bude došao u 

Nard za nekoliko dana? 

 

Marko Tomoković 

- htio bi vas obavijestiti da imam za sljedeću sjednicu prijedlog, da se izmjeni Statut i da se 

ukinu VMO-a, iz razloga što koštaju 70.000 kn izbori, a apsolutno ništa se neće promijeniti, 
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ako mi promijenimo Statut i ako postavimo povjerenike za MO-e, to je to, nadam se da će te 

to razmotriti i da će tajnik pripremiti svu potrebitu dokumentaciju za iduću sjednicu? 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo pitanje je za gradonačelnika, a odnosi se na stari hotel, 02. studenog 

2017. godine u intervju za Glas Slavonije naglasili ste suradnju na temeljima javnog 

privatnog partnerstva sa gosp. Šestićem, pa me zanima kako je to nakon 3 mjeseca, dokle smo 

stigli, mislim da u Proračunu nemamo stavku vezano za stari hotel, pa ukoliko možete 

upoznati Gradsko vijeće o tom projektu. Drugo pitanje je za zamjenicu gradonačelnika, za 

projekt „Zaželi“, znamo da je taj projekt prošao prije gotovo mjesec dana, dosta gradova, 

općina, čak i udruga Crveni križ Valpovo i Udruga umirovljenika Belišće je isto tako dobila 

taj projekt, vidim da su svi krenuli odmah u realizaciju, neki u petak potpišu, a u ponedjeljak 

već raspisuju natječaje, pa ako možete objasniti zašto čekamo, nakon mjesec dana još nije 

objavljen natječaj? 

 

Jozo Piškorjanac 

- imam dvije inicijative, prva je u dogovoru sa predsjednikom kluba HDZ-e, i kooalicijskim 

partnerima, da Gradsko vijeće donese Zaključak, koji bi se trebao uputiti Hrvatskim cestama i 

Cestingu, kada je u pitanju prometna sigurnost na području Grada Valpova, a tiče se kao što 

je rekao vijećnik Matoković onoga kako mi kažemo marjančaškog bunkera do ovoga 

famoznog mosta koji stvarno zaslužuje itekako veliku pažnju i prioritet svih prioriteta do 

naravno ovog raskrižja prema Bocanjevcima. Naravno da će gradonačelnik kao prvi čovjek 

izvršne vlasti svojim autoritetom također dati svoj doprinos, ali mislim da i mi kao Gradsko 

vijeće trebamo dodatno ojačati taj zahtjev, da kažem konsenzusom ukoliko se svi slažemo gdje 

su prisutne sve političke stranke, da pošaljemo jednu ozbiljnu poruku ljudima koji o tome 

odlučuju, a vjerujem da će imati razumijevanja za tu problematiku, da je ovo nešto što je 

nama posebno bitno. Druga inicijativa, ja sam za ovom govornicom u prošlom sazivu 

potaknuo pitanje rješavanja, a to se tiče direktno rada nas u Gradskom vijeću i Proračuna 

Grada Valpova, rješavanje problema puta Starovalpovačkog puta, to je dio gdje je onaj 

sakupljač otpada, rezač, ja sam i tada to obrazlagao sa argumentima, da je to put koji bi 

puno skratio vremenski, a i uštedio s novcima prije svega našem komunalnom poduzeću odvoz 

komunalnog otpada, jer oni dolaze u situaciju ne često, da idu kraćim putem u Belišću, gdje je 

zabranjeno kamionima, pa bude problema i s policijom, a da ne kažem da bi to vjerojatno 

puno značilo i građanima cijelog Valpova koji bi puno kraćim putem došli do samog središta 

Belišća izbjegavajući glavnu prometnicu. Može se znači ići pretpostavljam, to je nerazvrstana 

cesta prema fondovima, mislim da bi to bilo jako dobro za naše sugrađane, ali kažem korisno 

pogotovo što tamo ljudi imaju parcele koje su predviđene za poslovne zone za ovakve 

djelatnosti, za što je i dobio rezač sakupljanje otpada i toga djelokruga.  

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje odnosi se na više objekata za koje je pokrenuta inicijativa da 

se dovedu u funkciju, to je Dom tehnike, prošli put smo obnovili tu inicijativu, da se riješi 

dokumentacija i da zajedno sa Županijom koja je vlasnik, da se pokuša naći rješenje o 

rekonstrukciji za jedan respektabilan objekata kakav i zaslužuje takva jedna udruga. Zatim tu 

je stanje željezničke stanice koje se rješava isto već dugi niz godina, isto tako i objekti u 

najužem dijelu centra Grada iza Dvorca, kao i uređenje vodotoka rijeke Karašice, tu je 

pokrenuta inicijativa, vidim da se počelo raditi, ali samo se uređuje vodotok, dok obalni dio 

mislim da još nije ni u fazi  izrade projekta, ali bi se trebalo pokrenuti inicijativa da se riješi, 

jer sada postoji mogućnost da se tuđim sredstvima uredi vizura i sam vodotok rijeke 

Karašice. Drugo pitanje, ono što je ključno za funkcioniranje ovog grada je razvoj 
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gospodarstva na području Grada Valpova u našim gospodarskim zonama. Mi gospodarske 

zone imamo, u njima se pretežno nalaze trgovački centri, a glavni gospodarski subjekt na 

području Grada Valpova smanjuje svoje poslovne aktivnosti koje su već sada na minimumu, a 

razvojnog dijela neće biti dok ne pokrenemo inicijativu, da se te gospodarske zone napune i 

da oni gospodarski subjekti koji već egzistiraju na području Grada Valpova ne gase svoje 

poslovne aktivnosti, nego da ih razvijaju. Na žalost jedan veliki dio djelatnosti je već otišao 

izvan područja našeg Grada iz tih najznačajnijih gospodarskih subjekata i tome se treba stati 

na kraj, i ono što imamo ovdje treba zadržati kada već ne možemo preko noći dovesti 

značajnije investitore da bi nam razvili gospodarstvo. I na kraju bi dodao pitanje lisica po 

Gradu, svi građani se žale, na žalost po noći hodaju po ulicama, vjerojatno inicijativa je 

pokrenuta zajedno sa lovcima, što će od toga biti, vjerojatno možemo dobiti nekakvo 

konkretniju informaciju? 

 

Igor Uranjek 

- pitanje za gradonačelnika, svjedoci smo da ste u zadnje vrijeme obišli nekoliko prigradskih 

naselja, u planu je obići sve koji su pod Valpovom, zanima me kakve su reakcije naših 

sumještana i kakvi su vaši dojmovi sa tih sastanaka, da li imate nekih konkretnih upita i da li 

će biti nekih konkretnih rješenja za njihove probleme, i zanima me, da li će to ostati na 

jednom sastanku koji neki nazivaju da je to predizborna kampanja za izbore MO-a? 

 

Dejan Pisačić 

- pitanje za gradonačelnika, ja sam prošle godine 13. prosinca uputio zahtjev za 

informacijom oko putovanja izaslanstva na čelu sa gradonačelnikom u Bruxelles na dodjelu 

titule Europska regija sporta 2018. te Slavonija i Baranja, nakon dva tjedna sam dobio 

odgovor na ovo moje pitanje, očekivao sam kao i klub vijećnika kojem pripadam dakle račune 

i putne naloge koje do dana današnjeg evo nakon dva mjeseca još uvijek nismo dobili na uvid, 

kopiju smo tražili, nismo još ništa dobili, pa me zanima zašto nismo dobili i kada ćemo dakle 

to dobiti?   

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena mu 

pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, iskreno mi je drago što ste počeli 

razmišljati o selima, sada kada smo ih mi počeli obilaziti, pa tako da pozdravljam to što se 

jako brinete za sela. Vezano za projekt Fasep, da završimo jednom tu priču oko Fasepa, ja bi 

molio direktora Dvorca, trenutno nije ovdje, da nam predstavi hodogram aktivnosti vezane za 

taj projekt, projekt ne stoji, on ide svojim tijekom, ali mislim, nije mi jasno kako vi ne znate 

ništa o tom projektu, a toliko govorite da ste ga vi inicirali, pokrenuli i ne znam što sve ne, 

tako da na idućoj sjednici Gradskog vijeća ćete dobiti hodogram aktivnosti za Fasep. 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, budući je isto pitanje vezano za Fasep, 

znači nakon Šaga bi trebao ići Nard, tako mi je rekao direktor Dvorca, pa pretpostavljam da 

ide tim redom, ali kažem, dobit ćete sve napismeno. Vezano za upućivanje dopisa ŽUC-e, 

naravno da se brinemo za sigurnost naših sugrađana, i da ćemo učiniti sve, jer nam je 

njihova sigurnost na prvom mjestu, uputit ćemo dopis ŽUC-e, vezano za postavljanje znaka 

ukoliko ste tamo vidjeli da prelaze divlje životinje prema Metlincima, a odmah mogu nastaviti 

za ove druge inicijative što planira Gradsko vijeće pokrenuti. Ne znam da li ste upoznati da je 

župan neki dan objavio da do 2020. godine bi se trebala završiti ova trasa od Osijeka, 

obilaznica oko Petrijevaca i trasa do Valpova, i od Valpova prema D. Miholjcu. U tu trasu 

uključen je i kružni tok prema Bocanjevcima na tom raskrižju, jednako tako i kružni tok kod 

Crne staze, znači u tom projektu, mislim to nam je izuzetno drago s jedne strane, s druge 
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strane nam je žao što nitko ne spominje most na Metlincima, što su vijećnici postavili pitanje, 

i tu se slažem da bi trebali zajednički imati stav, imati će veću jačinu ako Gradsko vijeće 

podrži da uputimo dopis i županu, župan će biti ovdje kroz dva tjedna, ja ću ga o tome 

izvijestiti, ali jednako tako i ŽUC-e, i ostalim svima koji u biti donose odluke vezano za tu 

problematiku. Na taj način mi bi povezali Ladimirevce i druga naša sela, imali bi novi most, 

vjerojatno bi odmah krenuo i ovaj projekt koji prijavljujemo na ljeto prema ITU izgradnja 

biciklističke staze prema Metlincima, uređenje ove ceste I. L. Ribara, biciklistička staza i 

pješačka staza, na taj način rješavamo sigurnost naših sugrađana koji dolaze iz tog smjera u 

Valpovo. 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za trafostanicu prema Bocanjevcima, 

ja prvi puta čujem za taj problem, ali možemo uputiti dopis HEP-i da vidimo, vjerujem ako su 

reagirali na prvu vašu inicijativu, da će to napraviti i sada. 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezao za stari hotel, još uvijek smo u 

razgovorima sa gosp. Šestićem, postoje par natječaja na koji bi se mogli prijaviti u suradnji s 

njim prema Hrvatskoj turističkoj zajednici, čak imamo jednu inicijativu, još sam bio neki dan 

u Zagrebu, međutim, budite uvjereni da ukoliko budemo išli u nekakav dogovor sa gosp. 

Šestićem, da će tu biti zaštićeni interesi Grada, na način da će Grad upisati založno pravo na 

nekretnini starog hotela, što ćemo upisati i ovaj tjedan za dug koji ima gosp. Šestić prema 

Gradu, odnosi se na komunalnu naknadu, a jednako tako i za ono uređenje, odnosno pitanje 

sigurnosti, kada se rješavao krov, to je oko nekih 130.000 kn, s tim su upoznati i pročelnici. 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Piškorjanca, vezano za Starovalpovački put, sada idu 

natječaji za nerazvrstane ceste, Županija ih raspisuje, tu je pitanje određivanja prioriteta, 

pretpostavljam da nam ne može proći pet cesta, ali kao što znate prijavili smo projektnu 

dokumentaciju za  nerazvrstanu cestu u Šagu, to je pitanje Kolodvorske ulice gdje žive 

mještani našeg prigradskog naselja Šag i moja nekakva preporuke je, da bi to trebalo biti 

prioritet sada, a onda nakon toga da idemo na Starovalpovački put, naravno i na 

Starovalpovačkom putu imamo nekoliko kuća i tamo žive stanovnici, mi smo jedan dio ceste 

uredili do one zadnje kuće tamo do gosp. Jurkovića, međutim, slažem se trebali bi spojiti ali 

to bi trebala biti inicijativa i prema Gradu Belišću, vjerojatno ćemo imati više bodova, ako je 

to zajednička inicijativa oba grada, nema razloga da to Županija ne podrži.  

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, vezano za Dom tehnike, razgovarao 

sam o tome i sa dožupanima, sa županom nisam, pa evo bit će prilika za dva tjedna da mu 

predstavim i tu ideju, to je njihovo vlasništvo, pa ćemo vidjeti što on kaže. Mi možemo 

ponuditi da mi odradimo projektnu dokumentaciju, da sve pripremimo, a tu je na Županiji da 

nas podrži i da nam da financijsku podršku. Vezano za željezničku stanicu, ona je u vlasništvu 

RH, kada sam došao tražio sam od pročelnika za gospodarstvo i mi smo uputili Ministarstvu 

državne imovine zahtjev za povratkom sve imovine u vlasništvu RH, govorim o nekretninama 

koje se nalaze na području Grada Valpova i prigradskih naselja, imali smo jedan sastanak sa 

ministrom u Osijeku na kojem nam je on obećao prije svega, da će riješiti pitanje ove zgrade 

Gradske uprave, vezano za postotak koji je u vlasništvu RH, zatim za ove nekretnine na 

kojima se ne nalaze objekti, osim igrališta u Nardu, mislim da nemamo sada ništa drugo, to bi 

isto trebali darovati Gradu Valpovu. Željeznička stanica, njome upravlja Hrvatska željeznica, 

to jedino može biti nekakav problem da se to da Gradu Valpovu na korištenje, međutim, mi 

smo ljetos pokrenuli inicijativu i očistili smo sve oko željezničke stanice i unutra s javnim 

radovima, ono je bilo doista leglo smeća i zaraze kao što kažete, tamo je sada sve čisto, onaj 

smo veliki kesten na inicijativu stanovnika te ulice makli, jer je predstavljao opasnost, iako je 

u vlasništvu RH i dano na korištenje Hrvatskim željeznicama, mi se brinemo i o tome, 

vjerujem da će to Ministarstvo državne imovine prepoznati, pa da će nama to prepustiti u 

vlasništvo, a mi ćemo onda donijeti odluku pretpostavljam na Gradskom vijeću što ćemo s 

tom nekretninom, bilo bi najbolje dok još traje natječaj za energetsku obnovu, da to dobijemo 

u svoje vlasništvo, pa da možemo prijaviti na projekt energetske obnove, a onda staviti u 

funkciju na najbolji mogući način. Vezano za gospodarske zone, apsolutno se slažem sa vašim 
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prijedlogom, da bi trebali učiniti sve da privučemo poduzetnike u Grad Valpovo, kao što 

znate teren se priprema, prijavili smo projekt za završetak Zone malog gospodarstva, i doista 

ne vidim razlog zašto on ne bi prošao. U isto vrijeme radimo i na čišćenju onih ugovora koji 

su sklopljeni uvjetno sa poduzetnicima, a oni nisu učinili sve da bi pokrenuli proizvodnju u 

našoj gospodarskoj zoni, nadam se da ćemo to kroz par mjeseci raščistiti, čak i prije i da 

ćemo ponuditi zainteresiranima na korištenje. Danas sam imamo dva razgovora sa našim 

sumještanima koji žele tamo pokrenuti proizvodnju i to doista pozdravljam, ovim putem  

pozivam i sve druge zainteresirane, Grad će im izaći ususret, učinit ćemo sve da im olakšamo 

početak proizvodnje, a onda dalje opet će biti sve na njima i njihovom radu. Vezano za lisice, 

mi smo sa tvrtkom Vetam d.o.o. Osijek dogovorili zbrinjavanje pasa lutalica, što je bio do 

sada problem i problem divljih životinja, a jednako tako i lešina, s im da mještani naši moraju 

nazvati Grad Valpovo, mi zovemo Vetam, oni dolaze i u vrlo kratkom roku to rješavaju, oni su 

tu najbliži, najpovoljniji, lovci ne mogu kao što znate uredovati, 300 m od Grada tek mogu, ne 

može ni policija, oni su za to ovlašteni u suradnji s veterinarskim inspektorima, a evo bila je 

zamjenica iz Ureda za komunalne djelatnosti u Vinkovcima na jednom sastanku gdje su bile 

kolege iz Ministarstva koje su iznijeli tu problematiku, ono što je za sve gradove i što su bili 

načelnici i gradonačelnici kivni na novi zakon, zato što je to sve za jedinice lokalne 

samouprave preskupo, ići ćemo sa jednom inicijativom da se jedinicama lokalne samouprave 

olakša, barem na neki način da se smanje takse, da se smanji trošak. 

- odgovor na pitanja vijećnika Igora Uranjeka, vezano za obilazak prigradskih naselja, da, 

počeli smo ih obilaziti, cilj obilaska je, a to sam već rekao u medijima neposredna 

komunikacija sa mještanima, jer smatram da mještani prigradskih naselja, to ćemo napraviti i 

u Valpovu najbolje znaju što je njihovom mjesto potrebno, pokazalo se kada smo došli u 

prigradska naselja, da ne znaju čak ni predsjednici MO-a doista sve što muči selo, slažem se 

da to oni ne mogu ni znati, možda ne pričaju, možda se ne vide, ali upravo zato smo poslali 

na vrijeme pozive u svaku kuću, i razgovor je bio konstruktivan u svakom mjestu, ljudi su 

oduševljeni, i ono što sam im rekao i što ću nastojati da ovo nije posljednji put da sam došao 

u njihovo mjesto, dapače, rekao sam da se ne libe doći u Gradsku upravu i da im ne samo ja, 

nego moji zamjenici, a isto tako i svi zaposlenici Gradske uprave stoje na raspolaganju u bilo 

koje vrijeme. 

- odgovor na pitanje predsjednika Gradskog vijeća Dejana Pisačića, zahtjev za pristup 

informacijama, nismo vam mogli dostaviti sve podatke, ja sam ono učinio što sam morao u 

zakonskom roku, odgovoriti vam na vaš zahtjev, odnosno odgovoriti službeniku za 

informiranje, on je vama pretpostavljam moj dopis poslao, sada su računi stigli, ne znam da li 

su obrađeni do kraja, kada bude obrađena informacija do kraja vi ćete dobiti sve potrebne 

podatke. 

 

Ana Brajnović 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezano za projekt „Zaželi“, naš projekt je 

prijavljen na način da prvih 6 mjeseci su pripremne radnje, a nakon prvih 6 mjeseci ide 

zapošljavanje i rad žena, krajnji rok zapošljavanja je 20. svibnja ove godine, mi smo 

procijenili da će 14. veljače, izabrali smo taj datum da bude svima lako pamtljiv, svi 

zainteresirani da dobiju dovoljno vremena, da prikupe potrebnu dokumentaciju i da se 

prijave. Mi smo drugi grad po broju prijavljenih žena na projektu, imamo ih 65,  

pretpostavljamo da ćemo obraditi sve zahtjeve do 20. svibnja 2018. godine, i da će tada žene 

krenuti sa radom. 

 

Leon Žulj 

- ono na što bi ukazao, da Fasep ne obuhvaća prigradsko naselje Nard, niti bela sela, to 

točno piše u dokumentaciji, da u ovom trenutku nemamo ugovore o financiranju 

dokumentacije ni za Nard, ni za bela sela, tako da trebamo uložiti dodatne napore da se takvi 

projekti naprave u razdoblju koje slijedi, da bi nešto bilo u financiranju moraš imati 
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dokumentaciju, Fasep ne obuhvaća ova prigradska naselja. Ono što je inicijativa i upit prema 

gradonačelniku, da li mi gradski vijećnici možemo dobiti kroz Upravni odjel za gospodarstvo 

i društvene djelatnosti ili LRA-u periodično izvješće o svim pomacima u onim projektnim 

idejama koje su zacrtane kroz Proračun ili kroz projektne ideja koje mi želimo kao sustav 

promovirati i ugraditi u naš životni prostor, da imamo mi nekako monitoring svih tih 

projektnih ideja, ima tu puno upita oko svih projekata koji su i započeti, koji se planiraju, 

novi, da mi imamo svaka tri mjeseca kroz neku tabelu koji je projektni ciklus u tijeku, i gdje 

mi stojimo s tim projektima, da bi mogli kao gradski vijećnici pratiti, da nemamo zabuna što 

će to ići u ovoj godini, u idućoj godini ili u razdoblju koje slijedi. Drugo pitanje vezano je za 

gospodarstvo, naravno da svatko organizira sustav kako misli da je najbolje i 

najproduktivnije, ono što možemo vidjeti u javnosti, određene projekte koji se ostvaruju u 

prostoru, što možemo staviti pod gospodarstvo, a nigdje to nismo medijski obilježili ispred 

sustava (navodi projekte), što hoću reći, da li mi imamo nekakav plan, da ne ovisi samo o 

gradonačelniku, koji poduzetnici dolaze, što se to promovira, nego da mi kao sustav pratimo 

sve događaje u gospodarstvu, i da na taj način imamo i jednu poruku kroz promotivne 

materijale što mi kao lokalna zajednica nudimo, što se to odvija na našem području, da to ne 

ispadne samo na gradonačelniku i koliko on povuče, nego cijeli sustav, to je pitanje prema 

VPC-u, ja se slažem da je svaki projekt dobrodošao i ovi energentski projekti, ali VPC-ar 

kako sam vidio u najavi bi trebao dati ipak više naglasak na poduzetništvo, tako sam ja 

shvatio najavu oko VPC-a, čime će se kao takav baviti. Ja sam ovdje naveo samo par 

gospodarskih tema, ali vjerujem da će to pomoći u našem profiliranju što mi hoćemo zapravo 

postići u razdoblju koje slijedi, jer ove sve projekte koje smo i započeli, koje ćete započeti, 

koje ćemo vjerujem svi zajedno odraditi je dobra nadogradnja, ali ona esencija treba biti 

upravo na gospodarstvu onih koji su domaći i onih koji bi još došli u naš Grad, pa da li mi 

možemo napraviti prijedlog ili vidjeti s vaše strane sve te mjera koje hoćemo promovirati kao 

sustav, da ne bude sav pritisak na gradonačelniku ili na pročelniku, nego na svima nama koji 

sudjelujemo, da se tako nešto i uklopi u isti prostor, i evo još ponavljam ovo prvo pitanje, da 

li možemo dobiti nekakav monitoring svih ovih projekata koje očekujemo u našem prostoru 

svakih 3 mjeseca ili svakih 6 mjeseci, da vidimo kako to ide u tom progresu, što se događa u 

istom prostoru, negdje je problem s imovinom, negdje s urbanističkim rješenjem, negdje sa 

financiranjem, negdje sa korisnicima, ali da vidimo mi kako se ti projekti odvijaju u prostoru 

i da možemo vidjeti što možemo očekivati u interesu svih naših sugrađana i nas samih ovdje 

vijećnika za našu lokalnu zajednicu. 

 

Vitomir Matoković 

- ne bih se složio s konstatacijom nekih vijećnika i provlačenjem jedne teze da je ovo bio 

predizborni skup, meni je drago da ste vi gradonačelniče sa svojim suradnicima, vijećnicima 

sa vaše liste bili po prvi puta u prigradskim naseljima, konkretno kod mene u Marjančacima 

gdje ste mogli zaista čuti sve probleme, ono što nas tišti, i ne stoji gradonačelniče ono što ste 

izrekli ovdje, da sam ja iskreno zainteresiran, ja sam zainteresiran punih 25 godina, 20 

godinama samo sam obnašao funkciju predsjednika MO-a, sada sam član i vijećnik, a tu 

sjede pročelnici i drugi koji su u Gradskoj upravi, znaju sve što se unazad 25 godina 

napravilo, ja sam ponosan što sam napravio, uvijek želim više, bolje, da imamo taj standard u 

prigradskim naseljima, što smatram da zaslužujemo, jedino što me na neki način smeta je što 

ste rekli, da ne želite posrednika, a pitam se što mi koji smo članovi VMO-a koji imamo sve te 

planove i programe utkane u četverogodišnji naš plan dugoročno, i možete izčitati sve imate 

na uvid sve što planiramo, istina je, bilo je i nekih dodatnih tamo pitanja, sugestija za 

komunalnu problematiku, sve shodno novcima i koliko se može napraviti, odgovorio sam i 

tamo na pitanje nekih mještana, a isto ono što je odrađeno, postavili su pitanja za sve ono što 

je utkano u planove i programe VMO-a, dao sam i pojašnjenja, mislim da mi je to i dužnost 

pred mojim mještanima, ja pozdravljam inicijativu da idete u sela da komunicirate, ali 

shvatite da institucija VMO-a još uvijek postoji. 
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Matko Šutalo 

- slažem se s ovom inicijativom vijećnika Žulja, ja sam to već spominjao i ranije, da svi 

moramo raditi na tome da nam bude bolje u Valpovu i prigradskim naseljima, a to znači da 

svi moramo zajednički raditi na privlačenju investitora, odnosno poduzetnika u Grad 

Valpovo. Vezano za projekte, naravno da Grad, kada govorite mi, ne znam na koga ste mislili, 

na gradske vijećnike, na Gradsko vijeće, kao sustav kažete, u svakom slučaju bit će objavljeno 

stanje projekata svih koji se trenutno rade u Valpovu, čekamo da prođe 31. siječanj, kada je 

zadnja prijava dana, to je sutra, za projekte energetske obnove. Kažete VPC-ar bi trebao 

raditi ne znam što?, mi znamo što je radio dok ste vi bili gradonačelnik, imali smo tu situaciju 

da je VPC-ar kada je htio prijaviti projekt energetske obnove u Valpovu i prigradskim 

naseljima izgubio gotovo 3 mjeseca na rješavanju vlasničkih pitanja objekata koji su u 

vlasništvu Grada Valpova, mislim projekti su već mogli biti prijavljeni prije 2 mjeseca, da 

nisu morali rješavati one stvari koje su se morale riješiti u zadnjih 25 godina. Vi gosp. 

Matoković niste postavili uopće nikako pitanje, ovo je bilo samo nekakvo vaše viđenje. 

 

Leon Žulj 

- ja vidim u vašem odgovoru da uvijek nekako malo zakinite sa politikom, nema potrebe za 

time, početak je mandata, trebat će se puno raditi da se naprave pomaci, zahvaljujem se na 

odgovoru što ste tiče monitoringa za sve naše projekte, a što se tiče rješavanja imovinsko 

pravnih odnosa ili bilo kojih problema za one projekte koji su napravljeni, pa evo tu su 

stručne službe koje su radile na puno tih pretpostavki, da se napravi puno toga u Gradu od 

projekata ne samo oko energetske obnove, gdje ste vi na Slavonskoj televiziji i rekli da se 

Grad prije s time nije bavio, ja ću vam samo reći oko objekata javne rasvjete, da su 

energentski učinkovite, gdje smo dobivali sufinanciranje od Fonda za zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost, gdje smo dobili projekt za gradski vrtić za energetsku obnovu, gdje 

smo dobili za projekt Centra kulture među prvima u Hrvatskoj za model održive gradnje, zato 

što su ti materijali upravo takvi da štede energiju, zato smo dobili nekih 1,7 mil. kn potpore 

od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, kada je na nacionalnoj razini samo na 

toj poziciji bilo 10 mil. kn za cijelu Hrvatsku, tako da smo mi na 10-tke projekata preko 

Fonda odradili, pa bih evo molio da se upoznate i s tim projektima u Upravnom odjelu, svi su 

oni evidentirani, znači u arhivi. 

 

Jozo Piškorjanac 

- svakako podrška inicijativi gradonačelnika, ja samo dajem dodatno vjetar u leđa s 

inicijativom Gradskog vijeća, mi moramo na tome inzistirati, ako treba i više puta, da bi se to 

shvatilo ozbiljno, da je to nama nešto što je prioritet, jer Gradsko vijeće ipak ima svoju težinu 

prema nadležnim institucijama. 

 

Matko Šutalo 

- još kratko što sam ispustio reći, neki dan sam razgovarao s pročelnikom za gospodarstvo, 

da su nam javili iz ŽUC-e, a danas smo dobili dopis iz MUP-a o prometnim nezgodama, znači 

da su to dobili i u ŽUC-e, a oni su nam obećali da su stavili u razmatranje taj naš prijedlog 

da se riješi pitanje sigurnosti na tom zavoju prema ulazu u Marjančace, i oni su rekli ili će 

biti kružni tok ili nešto, oni će nekakvo prometno rješenje naći, ono za čim trebamo ići, znači 

samo da požurimo realizaciju toga projekta. 

 

Đuro Glavaš 

- gradonačelnik je uputio dopis, upravo o tome iz statistike sektora analitike MUP-a, PU OBŽ 

o broju prometnih nesreća sa teškim posljedicama unazad 5 godina, danas je došao taj dopis, 

gdje je bila 1 poginula osoba, 3 teško ozlijeđene osobe i određena materijalna šteta. Ja sam 

danas razgovarao sa projektantskom kućom Rencon iz Osijeka, da se napravi stručno 

mišljenje za realizaciju toga čitavog problema, kada budemo dobili to projektno rješenje, ono 



-  10  - 

 

će se razmotriti i onda ćemo ići prema investitorima koji je u ovom slučaju ŽUC-e, tu se mogu 

razraditi modeli sufinanciranja samoga projekta, kasnije izvođenje, apliciranje na određene 

projekte i sl., mi smo već u nekakvoj početnoj fazi realizacije toga problema, obzirom da je to 

skup, složen i kompliciran zahvat, da nije to naša nerazvrstana cesta, nego županijska cesta, 

moramo vrlo pažljivo i kvalitetno pripremiti to samo pitanje kao stručno pitanje iz toga da to 

rezultira jednim određenim projektom koji će biti moguće realizirati, tu je razmatrano i 

pitanje javne rasvjete nekih 550 m od zadnjeg kandelabera udaljenog u Marjančacima, 

pitanje ublažavanja krivine, rušenje onoga bunkera, a da li taj kružni tok tu može ići tu treba 

pod određenim kutom se sjeći te ceste, to će stručnjaci reći, prometni projektanti, oni će nam 

dostaviti stručno mišljenje i onda mi s tim idemo prema ŽUC-e, kako smo već radili te 

projekte, ŽUC-e i Grad su puno puta zajednički nastupili na način da smo mi izfinancirali 

projektnu dokumentaciju, tražili smo zajednička rješenja, po istom modelu smo mi krenuli 

sada i za to. Što se tiče ovoga novoga mosta, tu je projektna dokumentacija gotova, tu su 

provedene parcelacije, to je skup građevinski zahvat, a ŽUC-e ima jedan trend smanjenja 

svojih vlastitih prihoda, kako će to biti ove godine i u narednim godinama, to sve zavisi o 

tome koliko će biti sredstava za tu namjenu programa projekta za županijske ceste. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća daje na glasovanje prijedlog zaključka, da se u ime 

Gradskog vijeća pošalje dopis nadležnim institucijama o stanju u prometu i sigurnosti, te na 

prijedlog gradonačelnika, da se priloži i inicijativa od strane Grada koja je već poslana, 

odnosno da se pozovemo na nju, da se što prije naprave potrebne radnje u vezi ovih problema 

koje smo nabrojali, molim tajnika da sastavi dopis gdje će biti istaknuti navedeni problemi. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje raspravu, budući da nije više 

bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG ODLUKE O NAČINU PRUŽANJA JAVNIH USLUGA  

      PRIKUPLJANJA MIJEŠANOG KOMUNALNOG OTPADA I  

      BIORAZGRADIVOG KOMUNALNOG OTPADA NA PODRUČJU GRADA  

      VALPOVA I PRIGRADSKIH NASELJA 

 

Željko Harkanovac - detaljno je obrazložio predmetni materijal. 

 

Vijećnik Dubravko Kučinac je došao na sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 16 

vijećnika. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Leon Žulj, Jozo Bogdanović, 

Stanislav Milošević, Igor Uranjek, Željko Harkanovac i Vitomir Matoković.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici glasovali s (14 glasova ZA, 1 glasom PROTIV) za ovaj prijedlog. 

 

Vijećnik Miroslav Šmit je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 15 

vijećnika. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG ODLUKE O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU GRADA  

      VALPOVA U 2018. GODINI 

 

Dalibor Bošnjaković - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 
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Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 29. 

siječnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Marko 

Tomoković, Dalibor Bošnjaković, Leon Žulj, Miroslav Šmit, Jozo Piškorjanac i Igor Uranjek.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici glasovali s (13 glasova ZA, 2 glasa PROTIV, 1 glasom SUZDRŽANIM) za ovaj 

prijedlog. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG SMJERNICA ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA  

      CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA RAZDOBLJE  

      2018.-2021. GODINE 

 

Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRAVILA O NAČINU I UVJETIMA  

      SUDJELOVANJA RODITELJA U CIJENI PROGRAMA VRTIĆA I JASLICA  

      U DJEČJEM VRTIĆU „MAZA“ VALPOVO 

 

 Svjetlana Cvenić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 29. 

siječnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Miroslav Šmit, 

Svjetlana Cvenić, Ana Brajnović, Igor Uranjek, Stanislav Milošević, Zdravko Ćorić i Zvonko 

Barišić. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici glasovali s (15 glasova ZA, 1 glasom SUZDRŽANIM) za ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA  

      DOPUNU STATUTA DJEČJEG VRTIĆA „MAZA“ VALPOVO 

 

Đuro Glavaš - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PRAVILNIKA O IZMJENI PRAVILNIKA O FINANCIRANJU 

        JAVNIH POTREBA GRADA VALPOVA 

 

Đuro Glavaš - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 
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Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Željko Varžić i Igor Uranjek. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da ovaj 

prijedlog nije usvojen. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  

        KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 29. 

siječnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici glasovali s 

(15 glasova ZA, 1 glasom SUZDRŽANIM) za ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA  

        ZADRŽAVANJE NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U PROSTORU  

        ZA 2018. GODINU 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 29. 

siječnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O ODREĐIVANJU  

        KOEFICIJENATA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I  

        NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA GRADA VALPOVA 

 

Dalibor Bošnjaković - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 5. sjednici, održanoj 29. 

siječnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG STATUTARNE ODLUKE O IZMJENAMA STATUTA GRADA  

        VALPOVA 

 

 Dubravko Kučinac - Odbor za Statut i poslovnik je na svojoj 2. sjednici, održanoj 26. 

siječnja 2018. godine razmatrao predloženi prijedlog, usvojilo ga s (2 glasa ZA), te predlaže 

Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  
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Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici glasovali s 

(15 glasova ZA, 1 glasom SUZDRŽANIM) za ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Zvonko Barišić 

- htio bi samo podsjetiti političke stranke, nezavisne vijećnike i vijećnike izabrane sa liste 

grupe građana na obavezu podnošenja godišnjeg financijskog izvješća o svojoj političkoj 

aktivnosti temeljem Zakona o financiranju političke aktivnosti izborne promidžbe. Rok je 01. 

ožujka 2018. godine, morate dostaviti godišnje financijsko izvješće Državnom uredu za 

reviziju i DIP-u. Ako netko treba pojašnjenje ili bilo što drugo, možete slobodno doći kod 

mene u ured, pa ćemo svima pojasniti nejasnoće, formulare možete naći na stranicama 

Ministarstva financija i na stranicama DIP-a. Još samo nešto, često se govori ovdje, a i u 

medijima sam pročitao o javno privatnom partnerstvu kada je u pitanju naš hotel, Hrvatska 

ima Zakon o javno privatnom partnerstvu, ono je moguće jedino u slučaju izgradnje, 

kupovine i drugih aktivnosti, kada su u pitanju sadržaji, odnosno zgrade, nekretnine koje 

služe u javnu uporabu, kao što su bolnice, dječji vrtići, škole, starački domovi, svi ostali oblici 

su da li zajednički poduzetnički pothvat ili nešto drugo, u ovom slučaju nema govora o javno 

privatnom partnerstvu, vidim da se to provlači kroz medije i dobiva se kriva slika o tome. 

 

Dubravko Kučinac 

- imam pitanje, s obzirom da nećemo dobivati materijale kao do sada na kućnu adresu, da li 

ćemo možda dobiti tablete pošto vidim da ga imaju zamjenici? 

 

Hrvoje Gašparović 

- to je privatno vlasništvo. 

 

Dalibor Bošnjaković 

- nemam ni pitanje ni prijedlog, ali ću iskoristiti ovu točku kao v.d. pročelnik za financije i 

proračun, s obzirom da mi je ovo vjerojatno zadnja sjednica vijeća na kojoj sam izvjestitelj, 

da se zahvalim svim gradskim vijećnicima, onima u prethodnim mandatima vijeća, a također i 

novim vijećnicima. Obzirom da sam još vrlo kratko pročelnik ovdje, u otkaznom sam roku 

nakon što sam podnio zahtjev za otkaz u siječnju, te radim još do 16. veljače 2018. godine u 

Gradskoj upravi. Nadam se da kao izvjestitelj u nešto manje od 8 godina nisam bio toliko 

opširan i dosadan, ali smatram da proračunski materijali i proračun kao najvažniji dokument 

Grada ipak zaslužuje više vremena. Zahvaljujem se još jednom svima vama, trenutnom 

gradonačelniku i zamjenicima, također i prethodnom gradonačelniku, zahvaljujem se i svima 

koji su radili sa mnom, pročelnicima, kolegama djelatnicima u Službi za financije i ostalima, 

a također bi spomenuo i svog prethodnika pročelnika Buljana od kojeg sam dosta toga 

preuzeo u načinu rada. Nadam se da će i nakon mene sve ići svojim tijekom u Službi za 

financije, a ako nešto bude trebalo, ja ću se potruditi biti na raspolaganju. Ostajem raditi u 

struci, samo na drugom radnom mjestu. Postoje i određene priče da sada ulazim u politiku. 

To nije točno, radit ću i dalje u svojoj struci, a u slobodno vrijeme sam vatrogasac. Nadam se 

da me ipak nećete trebati kao vatrogasca, ali za sve prigode ja ću se i kao vatrogasac ili 

možda izvjestitelj odazvati. Zahvaljujem se još jednom svima vama. 
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 Vijećnici: Jozo Piškorjanac, Željko Varžić, Igor Uranjek, Vitomir Matoković, Leon 

Žulj, te zamjenica gradonačelnika Ana Brajnović i predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Valpova Dejan Pisačić su se zahvalili v.d. pročelniku Službe za financije i proračun gosp. 

Daliboru Bošnjaković na dosadašnjoj suradnji koja je bila izvrsna i maksimalno korektna, 

zaželjeli mu puno uspjeha u budućem radu i napredovanju u struci, kao i puno sreće u 

privatnom životu. 

 

……. 

 

Budući da se nitko više nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21,05 sati. 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


